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Του: Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης
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ΘΕΜΑ: «Εκπροσώπηση Πανελλήνιων Σωματείων Στρατιωτικών
σε ΣΓ ΥΕΘΑ»

Κύριε Υπουργέ,

Τα τελευταία χρόνια η συνδρομή του προσωπικού των ΕΔ σε καθήκοντα,
πέραν των αμιγώς στρατιωτικών, συνεχώς αυξάνει. Παράλληλα, το αίσθημα
που τους διακατέχει είναι αυτό της πλήρους εγκατάλειψης από την πολιτεία,
αφού σειρά αιτημάτων τους δεν υλοποιούνται. Εμείς, ως Ελληνική Λύση,
προσπαθούμε καθημερινά να αναδεικνύουμε τα θέματα που απασχολούν
τους στρατιωτικούς δια του κοινοβουλευτικού ελέγχου, χωρίς δυστυχώς οι
απαντήσεις που δίνονται να μας ικανοποιούν τις περισσότερες φορές.
Επειδή θεωρούμε ότι σημαντικός παράγοντας στη λύση ενός προβλήματος
είναι η έγκαιρη μετάδοση της πληροφορίας και η όσο το δυνατόν πληρέστερη
κάλυψη του κάθε προβλήματος, πιστεύουμε πως μια καλύτερη ίσως
ενημέρωση επί των θεμάτων μέριμνας προσωπικού του ίδιου του κ. ΥΕΘΑ
θα έδινε σε πολλά θέματα λύση. Στα θέματα των αμιγώς εν ενεργεία
στρατιωτικών δραστηριοποιούνται, άμεσα ή έμμεσα, σειρά σωματείων με
κυριότερα τις δύο Ομοσπονδίες, ΠΟΜΕΝΣ και ΠΟΕΣ, καθώς και το
Πανελλήνιο Σωματείο ΠΑ.Σ.Ε.Σ.. Εξ όσων γνωρίζουμε, στο Στρατιωτικό
Γραφείο (ΣΓ) ΥΕΘΑ υπηρετούν στελέχη, και μάλιστα πλήρως
απαλλασσόμενων των στρατιωτικών τους καθηκόντων, μόνο από τη μία
Ομοσπονδία, ενώ η «έταιρη» Ομοσπονδία και το ΠΑ.Σ.Ε.Σ. δεν έχουν
κανένα στέλεχος τοποθετημένο εκεί, αν και το έχουν αιτηθεί ουκ ολίγες
φορές.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε στα πλαίσια ισονομίας και πληρέστερης ενημέρωσης να
στελεχώσετε το ΣΓ ΥΕΘΑ με ολιγομελή προσωπικό (2-3 ατόμων) τόσο από
την ΠΟΕΣ όσο και από το ΠΑ.Σ.Ε.Σ.;
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